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§ 1  

Val av protokollsjusterare, tid för och anmälan av 
protokollsjustering 

1. Ordföranden Bo Sundin (M) och vice ordförande Mia Päärni (S) 

fick i uppdrag att justera dagens protokoll. 

2. Protokollet justeras den 28 maj 2013. 

 

Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde den 18 

april 2013 justerades den 24 april 2013. 
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§ 2  

Ansökan om ändring i vårdnad gällande särskilt förordnad 
vårdnadshavare enligt 6 kap 10 b § föräldrabalken (FB) 
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§ 3  

Överflyttning av vårdnad till särskilt förordnad 
vårdnadshavare enligt 6 kap 8 a § 2 st föräldrabalken (FB) 
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§ 4  

Överflyttning av vårdnad till särskilt förordnad 
vårdnadshavare enligt 6 kap 8a § 2 st föräldrabalken (FB) 
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§ 5  

Yttrande i enskilt ärende till Socialstyrelsen 
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§ 6  

Tillsynsärende i fråga om åtgärd enligt 20 § andra stycket 
tobakslagen (1993:581) 
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§ 7  

Tillsynsärende i fråga om åtgärd enligt 20 § 2 stycket 
tobakslagen  
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§ 8  

Anmälningsärende 

Information om utredning av ett allvarligt missförhållande 
enligt lex Sarah i egen regi inom verksamhetsområdena 
funktionsnedsättning och äldreomsorg 



 

RINKEBY-KISTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

23 MAJ 2013 

BLAD 10 

 

  

§ 9  

Anmälningsärende 
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§ 10  

Förvaltningens och nämndens information och frågor 

Karl Löfgren från Carpe – ett utvecklingsprojekt inom området stöd 

till personer med funktionsnedsättning besökte rådet och gav 

information. Funktionshinderområdet är litet i varje kommun men för 

brett för att varje enskild kommun ska klara av att fylla 

kompetensbehovet. I projektet Carpe ingår 24 stycken kommuner. 

Projektet får EU-medel. Syftet med projektet är att höja 

kompetensnivån inom funktionshinderområdet för medarbetare, 

handläggare och chefer. 

 
Fråga 1 

Leo Ahmed (V) ställde fråga hur personalen inom förvaltningen får 

information om vad som händer i Husby.  

 

Stadsdelsdirektör Olle Johnselius svarade att personal återfinner 

information på stadens intranät och den 24 maj äger möte rum med 

förvaltningens samtliga enhetschefer. Förvaltningen kommer vid det 

mötet informera om oroligheterna i Husby. 

 
Fråga 2 

Birgitta Hald-Svensson (MP) informerade nämnden och förvaltningen 

om en konferens med temat ”Barnkonsekvensanalys” som ägt rum vid 

Kulturhuset. Konferensen var mycket givande och Birgitta Hald-

Svensson ställde fråga till förvaltningen och nämnden om inte 

föreläsare från konferensen kunde inbjudas till nämndens 

sammanträde i augusti månad för att delge nämnden information. 

 

Bo Sundin (M) svarade att nämndens presidie tar upp frågan. 

 
Fråga 3 

Galina Monsalves-Leal (S) ställde fråga om något kriscentrum är 

upprättat i Husby? Många personer som hon mött i samband med 

oroligheterna i Husby har efterfrågat att få prata med någon. 

 

Olle Johnselius svarade att efterfrågan varit liten men att 

förvaltningen överväger att ordna ett kriscentrum om oroligheterna 

fortsätter. 

Runt 20 – 25 anställa från förvaltningen är ute om nätterna och 

individuellt stöd ges. 

 
Fråga 4 

Mia Päärni (S) ställde fråga till förvaltningen om kartor finns över 

nämndens städområden. 
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Gunnar Hörnfeldt svarade att kartor finns och att 

stadsdelsnämndsområdets städning har slutförts. Om vissa ytor 

fortfarande är ostädade ska detta följas upp den 24 maj. 
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§ 11   

Tertialrapport 1 Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd 

Beslut 

1. Tertialrapport 1 för år 2013 godkänns och överlämnas till 

kommunstyrelsen. 

2. Stadsdelsnämnden begär hos kommunstyrelsen budgetjustering 

om 0,4 mnkr för omstrukturering av en f.d. förskola till LSS-

bostäder. 

3. Stadsdelsnämnden begär hos kommunstyrelsen 2,4 mnkr i 

stimulansbidrag för en ny förskola i Kista Gård. 

4. Stadsdelsnämnden fastställer omslutningsförändringar om 32,1 

mnkr och anmäler detta till kommunstyrelsen. 

5. Omedelbar justering. 
 

Ärendet 

I stadens budget för 2013 anges kommunfullmäktiges tre långsiktiga 

inriktningsmål; 1) Stockholm ska vara en attraktiv, trygg, tillgänglig 

och växande stad för boende, företagande och besök, 2) Kvalitet och 

valfrihet ska utvecklas och förbättras samt 3) Stadens verksamheter 

ska vara kostnadseffektiva. För att uppnå inriktningsmålen har 

kommunfullmäktige fastställt verksamhetsmål som kompletteras med 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnds egna mål. Till målen finns indikatorer 

som mäter måluppfyllelsen och aktiviteter som bidrar till att målen 

nås. Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd beräknas i huvudsak uppnå 

samtliga mål. Av kommunfullmäktiges verksamhetsmål uppnås 

samtliga i sin helhet, utom två som uppnås delvis. Av 

stadsdelsnämndens 28 egna mål beräknas samtliga uppnås i sin helhet. 

När det gäller det ekonomiska utfallet prognostiseras ingen avvikelse 

mot budget efter resultatöverföringar. 

 
Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 10 maj 2013. Dnr 1.2.1.-320-2013 

 
Förslag till beslut 

Ordföranden Bo Sundin m.fl. (M) yrkade bifall till förvaltningens 

förslag. 

Vice ordföranden Mia Päärni m.fl. (S) yrkade bifall till 

socialdemokraternas förslag. Tjänstgörande ersättare Leo Ahmed (V) 

anslöt sig till socialdemokraternas förslag. 

Ledamoten Birgitta Hald-Svensson m.fl. (MP) yrkade bifall till 

miljöpartiets förslag. 
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Beslutsgång 

Ordföranden ställde de tre förslagen mot varandra och fann att 

nämnden antagit förvaltningens förslag. 

 
Reservation 1 

Vice ordföranden Mia Päärni m.fl. (S) och tjänstgörande ersättaren 

Leo Ahmed (V) reserverade sig mot nämndens beslut till förmån för 

eget förslag enligt följande. 

 

Förslag till beslut 

- Att delvis avslå förvaltningens förslag till beslut 

- Att hemställa om medel ur centrala medelsreserven för att täcka 

underskottet inom beställarenheten inom omsorg om personer 

med funktionsnedsättning  

- Att hemställa om medel ur centrala medelsreserven för att täcka 

underskottet inom omsorg om personer med fysisk 

funktionsnedsättning 

- Att ändra målet ”ökad framtidstro och trygghet hos barn och 

ungdomar” till ej uppfyllt 

- Att beslutet justeras omedelbart 

- Att därutöver anföra 

Tertialrapporter visar enligt förvaltningen att de uppsatta målen 

för verksamheten nästan helt uppfyllts. Det kan samtidigt noteras 

att flera indikatorer för att mäta måluppfyllelsen inte mäts förrän 

under hösten varför det för närvarande råder osäkerhet om den 

verkliga måluppfyllelsen. Dessutom är många mål väldigt diffusa 

vilket gör dem omöjliga att mäta. 

Vi socialdemokrater finner dessutom att en del av de fastlagda 

målen är för lågt satta. Varför skulle t ex andel barn som lever i 

familjer som är beroende av ekonomiskt bistånd ligga så mycket 

högre än i övriga staden? Eller varför är målet satt till 62 procent 

på Stockholmarnas nöjdhet med skötsel av park och 

grönområden? Det är t.ex. inte acceptabelt att endast 76 procent 

av de äldre som har hemhjälp eller bor i omsorgsboende anser att 

maten smakar bra. Många äldre är undernärda och därmed svaga 

och för att råda bot mot detta är en första förutsättning för att öka 

matlusten att de upplever att den mat som serveras är god och 

lockande att äta. 
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Beträffande ekonomin väntas sammantaget ett resultat på 0 mnkr 

efter resultatöverföringar. Samtidigt väntas fortsatt stora 

underskott inom omsorg om personer med funktionsnedsättning 

och ekonomiskt bistånd. Dessa underskott har under många år 

täcks genom att bl.a. förskolorna håller igen och ger överskott 

men för första gången på många år ser även förskolan ut att göra 

ett nollresultat. Frågan är vad det beror på? Har man satsat dessa 

överskott för extra insatser i form av förstärkta personalinsatser 

eller mindre barngrupper?  

Inom Social omsorg vet vi att det finns mycket stora problem och 

vi har försökt få majoriteten att agera sedan lång tid tillbaka. Då 

menar vi inte enbart underskottet utan även det faktum att man 

har stora problem med att hinna utreda de anmälningar som 

kommer in och att det ofta är pengarna som styr insatserna 

snarare än yrkeskompetensen hos socialsekreterarna. Nu har de 

äntligen fått en något större budget men vi följer utmaningarna 

inom social omsorg, ett verksamhetsområde som bland annat 

möter de mest utsatta barnen. 

Det ekonomiska biståndet, försörjningsstödet, går till personer 

som inte har någon annan försörjning. Tyvärr är det många som 

också lever länge på försörjningsstöd vilket gör den strikta 

biståndsbedömningen till ett problem. Att inte kunna få pengar 

till en avgift för barnens idrottande, medicinska hjälpmedel, eller 

annat som egentligen är nödvändigt gör livet tufft för många. Vi 

vet att många socialsekreterare har en mycket pressad 

arbetssituation och att de hela tiden får ta hänsyn till budgeten när 

de gör sina bedömningar. En börda som är mycket tung att bära. 

Dessutom har man minskat antalet personal på ekonomiskt 

bistånd samtidigt som ärendena måste ha blivit fler. 

För det ekonomiska biståndet, som är en sista utväg för 

människor utan någon annan försörjning, får budgeten aldrig vara 

överordnad. Underskottet bör i stor utsträckning täckas av extra 

medel från centrala medelsreserven. 

 

Inom enheten fysisk funktionsnedsättning har man dragits med 

stora ekonomiska problem. Personalen har en mycket tuff 

arbetssituation. Underskottet beror delvis på att man måste köpa 

platser för boende till höga kostnader vilket beror på att man inte 

bygger tillräckligt mycket bostäder som är anpassade till personer 

med funktionsnedsättningar. Men det är också så enkelt att man 

inte får pengar så att det räcker till det uppdrag man har. 
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Med tanke på det som hänt de senaste dagarna, inte bara i Husby, 

utan även i resten av Stockholm vill vi uppmana den 

moderatledda majoriteten att inte redovisa målet ”ökad 

framtidstro och trygghet hos barn och ungdomar” som uppfyllt. 

Det är helt oacceptabelt. 

 
Reservation 2 

Ledamoten Birgitta Hald-Svensson m.fl. (MP) reserverade sig mot 

nämndens beslut till förmån för eget förslag enligt följande. 

 

Förslag till beslut 

Att delvis godkänna förvaltningens förslag till beslut 

 

Att därutöver anföra 

 

Miljöpartiet anser att en analys och rapport som visar att stadsdelen i 

stort sett har uppfyllt alla mål väcker ilska och ger en mycket 

missvisande bild. Om man påstår något sådant så kan det bara betyda 

att målen är alldeles för lågt ställda. 

 

Ett av kommunfullmäktiges tre långsiktiga inriktningsmål är att 

Stockholm ska vara en attraktiv, trygg, tillgänglig och växande 

stad för boende, företagande och besök.  Rinkeby-Kista sägs 

uppfylla detta mål. Det bekymrar oss. Vi anser att Rinkeby är 

oändligt långt ifrån att uppfylla det målet. Och den senaste tidens 

händelser i Husby talar också sitt tydliga språk. En rapport som har så 

lite med verkligheten att göra har knappast något berättigande.  

 

Företag väljer att etablera sig inom Rinkeby-Kista 

stadsdelsnämndsområde. Detta mål uppfylls helt i rapporten. Vilket 

företag har valt att etablera sig i Rinkeby? Det verkar som att man 

likställer upphandlingar med företagsetablering. Det kan vi inte 

acceptera. 

 

Alliansens mål är att fortsätta upphandla verksamheter. Det oroar oss 

i Miljöpartiet. Vi är inte emot privat företagande men vi anser att 

inom vård, skola och omsorg måste det finnas åtminstone ett 

kommunalt alternativ med hög kvalitet som valmöjlighet för 

medborgarna. Det är dessutom oklokt att avskaffa den kontroll och 

jämförelse som det innebär att ha egen verksamhet.  

 

När man sedan går igenom de olika punkterna under 

självförsörjande i Stockholm så är det genomgående så att man har 

mycket lågt ställda mål för vårt område. Vi inte tror inte att det är 

gynnsamt för utvecklingen att man slätar över problemen. Andel 
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personer beroende av ekonomiskt bistånd ska vara högst 2,3 % i 

KF:s mål för Stockholm. I Rinkeby-Kista sätter man målet till 7,4 % 

och är nöjd med detta. Det är oacceptabelt att man tänker i A-lag och 

B-lag. 

 

Målen för vår livsmiljö och miljön är också lågt ställda. Andelen 

ekologiska livsmedel i stadens egna verksamheter är satt till 15 % i 

Staden.  Rinkeby-Kista har gjort lite bättre än så men Miljöpartiets 

mål är 50 % till att börja med. Om man verkligen vill förändra måste 

man höja ribban. 

  

Samtliga kommunala förskolor är nu certifierade med Grön Flagg. 

Det är bra. Hur ser det då ut i de upphandlade verksamheterna som är 

svårare att påverka och kontrollera? 

 

När det gäller bostadsbyggande har man delvis uppfyllt målen. 

Bristen på bostäder och den låga byggtakten är ett stort problem i 

hela Stockholmsområdet. Det tar naturligtvis tid att lösa den enorma 

bristen på bostäder men vem gynnas av att Stockholms stad väljer att 

satsa på en gigantisk tillväxt. Vi tror att regionala satsningar som inte 

koncentrerar allt till Stockholm skulle vara en stor tillgång för hela 

Sverige och för att öka livskvalitet. 

 

Bara 62 % av Stockholmarna är nöjda med skötsel av parker och 

grönområden. 

 

Inom vårt område ser vi varje dag hur man naggar på vårt största och 

viktigaste grönområde: Järvafältet. Mängder av nya vägar äter upp 

det gröna. Organiserad idrottsverksamhet planeras på lång sikt på 

Järvafältet. Bostadsbyggande i stor skala planeras kring 

Hjulstakorset. Rinkebyterassen tar sin bit. Järvafältet är mycket 

viktigt för vårt område och Miljöpartiet kommer att göra allt som är 

möjligt för att behålla fältet intakt. Luften vi andas bland alla vägar, 

vår hälsa, vårt behov av att röra oss fritt i naturen är viktigt för alla 

boende kring fältet. Även den gröna kilen Rinkebydalen och 

grönområdet mellan Spånga och Tensta måste behållas intakt. Det är 

ett av de mest använda grönområdena kring Stockholm. 

 

Nämndens mål att ungdomars kriminalitet och användning av 

droger ska minska uppfylls helt! 

 

Naturligtvis arbetar man med dessa frågor men vad betyder minska i 

det här fallet? Vi vill ha en stor förändring där man satsar mycket 

mera på att lösa ungdomars utanförskap och där polisen är mera 

synlig kring torgen alla tider på dygnet, inte bara i utryckningsfordon 
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och kravallutrustning. Vi vill öka den förebyggande verksamheten för 

barn och unga och ge socialförvaltningen ökade resurser. 

Ökad framtidstro och trygghet hos barn och ungdomar uppfylls 

också helt enligt tertialrapporten.  

 

Hur har man mätt detta? 

 

Andel brukare som upplever valmöjlighet inom barnomsorg, 

omsorg om personer med funktionsnedsättning och äldreomsorg 
har också uppnått målen helt. Men runt en fjärdedel av brukarna är 

inte nöjda. Det är mycket. I äldrevården där måltiderna betyder 

nästan allt bör man ha som mål att alla är nöjda. 

 

Så kan man fortsätta genom hela rapporten. 

  

Barn och ungdomar lever under goda uppväxtförhållanden och 

utvecklas gynnsamt utifrån sina individuella förutsättningar. 

Uppfylls helt. 

 

Vi vet att man arbetar hårt för att lösa de stora problem som finns i 

vårt område och förvaltningen gör vad som går att göra under de 

ekonomiska ramar som finns men säg inte att målen uppfylls helt för 

det skapar ilska och misstro!  

 

En sak som man arbetar med men som måste fungera är rutiner för 

uppföljning av avtal. Hittar man inte fungerande sätt så är det stor 

risk att upphandlad verksamhet inte lever upp till det man lovat 

prestera. Konkurrensutsättning genom upphandling planeras 

fortskrida i enlighet med aktivitetsplanen. Vi menar att 

uppföljningsrutinerna borde vara klara och fungerande innan man gör 

flera upphandlingar. Vi notera med glädje att gruppbostäderna inte 

kommer att upphandlas. 

 

Miljöpartiet vill stoppa nerskärningarna av den kommunala servicen 

till förmån för skattesänkningar. 

 

Miljöpartiet vill satsa mera på miljön. På ekologiska livsmedel. På 

minskad elförbrukning. 

 

Miljöpartiet vill stoppa Förbifart Stockholm som kostar otroliga 61 

miljarder och varje krona som kommer in från tränselskatten under 

40 år kommer att gå till förbifarten. När Miljöpartiet röstade för 

Trängselavgifter var det tänk att de skulle användas till att förbättra 

kollektivtrafiken. Stadens invånare skulle få en billigare och bättre 

billigare kollektivtrafik inte nya motorleder. 
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Miljöpartiet vill minska barngruppernas storlek i förskolan. 

Miljöpartiet vill sänka arbetstiden för personalen med tunga och 

påfrestande jobb inom äldrevården. 

 

Miljöpartiet vill att alla i äldrevården ska få hemlagad mat med 

ekologiska varor som grund. 

 

Miljöpartiet vill att ungdomar ska få tillgång till tomma lokaler som 

tillhör kommunen på kvällstid för läxläsning och 

föreningsverksamhet. 

 

Miljöpartiet vill stoppa privatiseringsraseriet. Kommunala alternativ 

måste alltid finnas inom vård, omsorg och skola. 

 

Miljöpartiet vill ha kvar servicehusen och satsa på en liberalare 

biståndsbedömning så att även friskare äldre kan få tillgång till 

lägenheterna. 

 

Miljöpartiet vill rusta upp socialtjänsten. Den sociala barn och 

ungdomsvården är fortfarande underfinansierad. 

 

Miljöpartiet vill att man fortsätter att arbeta med medborgarenkäter 

för att kunna ta hänsyn till vad de boendes vilja vid nybyggnationer. 

 

Miljöpartiet vill decentralisera makten. Vi vill ha direktval till 

stadsdelnämnderna och en möjlighet till direkt påverkan i det egna 

bostadsområdet. 

  
Särskilt uttalande 

Ordföranden Bo Sundin m.fl. (M) och tjänstgörande ersättare Lotta 

Gravenius (FP) anmälde ett särskilt uttalande. 

 

I den fortsatta utvecklingen av den förvaltningsövergripande 

verksamheten är det glädjande att se att i princip samtliga av de mål 

som satts upp av nämnden är uppnådda eller håller på att uppnås. 

Givet detta finns det dock också utrymme att i samverkan med 

berörda medarbetare och företrädare diskutera om och i så fall vilka 

av målsättningarna som inför nästa år kan höjas. 

 

Vi ser också positivt på det pågående utvecklingsarbetet som bland 

annat fokuserar på ökad samverkan, uppföljning, delaktighet och 

enkelhet vad gäller rutiner och insatser. Det finns fortfarande 

förbättringspotential inom organisationen, bland annat vad gäller att 

genomförandeplaner inom social omsorg ska formuleras inom rimlig 
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tid. Vi är dock övertygade om att detta utvecklingsarbete inom en 

nära framtid kommer att ge ett mycket bra resultat - inte minst med 

tanke på de duktiga medarbetarna. 

 

Vi ser fram mot kommande uppföljningar av verksamheten och att i 

samverkan med medarbetare, chefer och boende fortsätta göra vårt 

gemensamma område bättre. 

 

 

 

 

 

 

 



 

RINKEBY-KISTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

23 MAJ 2013 

BLAD 21 

 

  

§ 12   

Förtida uppsägning av hyresavtal för gruppboende i Rinkeby 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden beslutar enligt föreliggande ärende om förtida 

uppsägning av hyresavtal för ett gruppboende, Rinkebyplan 8, i 

Rinkeby. 

2. Stadsdelsnämnden uppdrar åt förvaltningen att säga upp 

hyresavtalet med Micasa Fastigheter i Stockholm AB för 

ifrågavarande gruppboende. 

3. Omedelbar justering. 
 

Ärendet 

Behovet av vård- och omsorgsboende har minskat de senaste åren. 

Det finns för närvarande åtta tomma lägenheter i Rinkeby vård- och 

omsorgsboende på grund av för liten efterfrågan. Det är, år 2013, 

endast Rinkebyplan 4 som i sin helhet fortfarande är vård- och 

omsorgsboende. I Rinkeby – Kista stadsdelsnämndsområde finns i 

dag ca 17 tomma lägenheter i vård- och omsorgsboende.  

Stadsdelsförvaltningen föreslår att Rinkeby – Kista stadsdelsnämnd 

säger upp gällande hyresavtal med Micasa för gruppboendet med åtta 

lägenheter på Rinkebyplan 8. De fyra personer som nu bor i 

gruppboendet kommer att få det ersättningsboende de önskar och är 

berättigade till. Samtliga boende och deras anhöriga har i möten med 

förvaltningen varit med och diskuterat flytt till nytt boende. 

 
Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 7 maj 2013. Dnr 2.6.-260-2013 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. Förvaltningen 

anmälde att det uppgivits felaktig adress i tjänsteutlåtandet. 

Rinkebytorg 8 ändras till Rinkebyplan 8 i beslutet. 

 
Särskilt uttalande 

Vice ordförande Mia Päärni m.fl. (S) anmälde ett särskilt uttalande. 

Ledamoten Birgitta Hald-Svensson m.fl. (MP) och tjänstgörande 

ersättare Leo Ahmed (V) anslöt sig till uttalandet. 

 

Vi hoppas att detta är en möjlighet att omvandla den nuvarande 

gruppbostaden till bostäder enligt socialtjänstlagen (SoL) och 

lagen om stöd och service till vissa funktionshindrade (LSS), som 

vi idag har en stor brist på. 
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Särskilt uttalande 

Ledamoten Birgitta Hald-Svensson m.fl. (MP) anmälde ett särskilt 

uttalande. Tjänstgörande ersättare Leo Ahmed (V) anslöt sig till 

uttalandet. 

 

Hur kommer detta sig? Har andelen människor med funktionshinder 

sjunkit i vårt område? 

 

Väljer man att ta hand om sina anhöriga själv i större utsträckning än 

förut och i så fall hur påverkar detta familjerna. 

 

Vi i Miljöpartiet förespråkar flera servicebostäder i Stockholm, vi vill 

att man skall kunna välja bland olika boendeformer. 

 

Vi skulle välkomna att man gjorde om gruppboendet till ett 

serviceboende. 

 

Vi skulle också välkomna en undersökning om varför så många 

lägenheter i gruppbostäder och servicehus/boende ekar tomma. Är 

det på grund av att nivåerna för att få en plats är för höga eller för att 

det är brist på information till medborgarna.  

 

Vi vet att det finns ett behov, därför är det konstigt att gång på gång 

höra att boenden läggs ner. 
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§ 13   

Minskad köttkonsumtion och mer ekologisk mat i syfte att 
minska stadens klimat- och miljöpåverkan 

Beslut 

1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen 

2. Omedelbar justering 

 
Ärendet 

Motionärerna anför att minskad köttkonsumtion och ökad andel 

ekologisk producerad mat medför en positiv klimat- och 

miljöpåverkan. Enligt motionärerna utgörs cirka 25 procent av de 

totala klimatutsläppen i Sverige av livsmedelskedjans klimatutsläpp. 

Siffran rymmer även den påverkan som transporter och odling av 

spannmål har. För att minska matens miljöpåverkan föreslås åtgärder 

i motionen som ska leda till minskad köttkonsumtion, ökning av 

vegetariska alternativ och minskat matsvinn. 

 
Ärendets beredning 

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 7 maj 2013. Dnr 1.5.1-.007-2013 

 
Förslag till beslut 

Ordföranden Bo Sundin m.fl. (M) yrkade bifall till förvaltningens 

förslag. 

Birgitta Hald-Svensson m.fl. (MP) yrkade bifall till miljöpartiets 

förslag. Vice ordförande Mia Päärni m.fl. (S) och tjänstgörande 

ersättaren Leo Ahmed (V) anslöt sig till miljöpartiets förslag. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde de olika förslagen mot varandra och fann att 

nämnden antagit förvaltningens förslag. 

 
Reservation 

Birgitta Hald-Svensson m.fl. (MP), vice ordförande Mia Päärni m.fl. 

(S) och tjänstgörande ersättaren Leo Ahmed reserverade sig mot 

nämndens beslut till förmån för eget förslag enligt följande. 

 

Förslag till beslut 

 

att stadsdelsnämnden stödjer Miljöpartiets remiss till 

kommunfullmäktige och tar ett steg framåt för minskad klimat- och 

miljöpåverkan. 
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Miljöpartiet har tidigare lagt skrivelser till Rinkeby-Kista 

stadsdelsnämnd i samma ärende. Tyvärr har intresset varit svagt och 

undvikande och man menar att människor kan välja vegetariska 

alternativ om de vill för sådana finns.  Det är en mycket defensiv 

ståndpunkt. 

 

Om man vill ha en förändring och tycker att klimatfrågan är en 

ödesfråga som kommer att påverka oss alla så måste man ibland ta 

beslut som leder en liten bit framåt! Och ledande institutioner måste 

vara föregångare. Om man tänker att det är upp till var och en att i sin 

takt förstå och förändra så kommer det att ta för lång tid! Ledande 

politiker måste gå före och visa allvaret när det gäller vår onödiga 

överkonsumtion av kött som dessutom leder till hjärt-och 

kärlsjukdomar.  Många fiskarter är utrotningshotade.  

 

Vegetarisk kost en dag i veckan är ett mycket litet steg som borde 

vara möjligt att genomföra genast. 

 
Särskilt uttalande 

Ordföranden Bo Sundin m.fl. (M) och tjänstgörande ersättaren Lotta 

Gravenius anmälde ett särskilt uttalande. 

 

Politikens roll är inte att besluta om vad medborgarna ska för mat på 

sin tallrik utan snarare att tillhandahålla valmöjligheter av god 

kvalitet. Varje verksamhet får tillsammans med sina brukare besluta 

om vad som ska serveras. Vegetarisk mat finns som alternativ i alla 

stadens verksamheter året om. Förskolorna har dessutom minst två 

köttfria dagar i veckan. Skolmaten är för vissa barn dagens viktigaste 

måltid. Det är viktigaste är att den mat som erbjuds är komplett och 

näringsrik. Den mat som serveras på skolorna och förskolorna följer 

Livsmedelsverkets regler och är sammansatt enligt deras 

rekommendation. Staden bedriver dessutom utbildning och 

informationskampanjer för att öka medborgarnas miljömedvetenhet 

för att göra klimatsmarta val. 

 

För oss i alliansen är satsningar på forskning och innovation som 

bidrar till ett hållbart samhälle i ständigt fokus. Vi anser att 

forsknings- och utvecklingssatsningar som bidrar till miljövänliga 

produktioner är att föredra framför kontraproduktiva tvångsåtgärder. 

Minskad miljöpåverkan inom livsmedel kan åstadkommas genom 

satsningar på effektiva produktionsmetoder och miljövänlig teknik. 

Svensk köttproduktion ligger i framkant ur ett internationellt 

miljöperspektiv. Det krävs dock åtgärder och påtryckningar både i 

Sverige och globalt för att öka produktionen av hållbara livsmedel. 

Vi välkomnar att fler engagerar sig och på ett konstruktivt sätt bidrar 
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till såväl en hållbar livsmedelsproduktion som ett i sin helhet hållbart 

globalt samhälle. 
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§ 14   

Byggandet av bostäder enligt SoL och LSS 

Beslut 

1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen 

2. Omedelbar justering 

 
Ärendet 

En motion av Karin Rågsjö (V), om byggandet av bostäder enligt 

socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd och service till vissa 

funktionshindrade (LSS), har remitterats till bland annat Rinkeby-Kista 

stadsdelsnämnd för yttrande. Motionären pekar på att Stockholm stad inte 

når den uppsatta målsättningen att årligen skapa 100 nya omsorgsbostäder. 

Motionären anser att organisation, ansvar och ersättningar inom staden 

måste ses över för att stadsdelsnämnderna ska öka utbyggnaden. I 

Rinkeby-Kista arbetar stadsdelsförvaltningen aktivt med att inrätta fler 

anpassade bostäder för de berörda målgrupperna. Detta arbete medför ett 

nettotillskott om 20 tillkommande lägenheter sedan 13 disponerats för 

brukare som behöver evakueras. Ett fortsatt kontinuerligt bostadsbyggande 

är en förutsättning för att Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning ska ha 

möjlighet att bidra med ytterligare anpassade bostäder enligt SoL och LSS.  

 
Ärendets beredning 

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 8 maj 2013. Dnr 1.5.3.-150-2013 

 
Förslag till beslut 

Ordföranden Bo Sundin m.fl. (M) yrkade bifall till förvaltningens 

förslag. 

Vice ordförande Mia Päärni m.fl. (S) yrkade bifall till 

socialdemokraternas förslag. Ledamoten Birgitta Hald-Svensson m.fl. 

(MP) och tjänstgörande ersättaren Leo Ahmed (V) anslöt sig till 

socialdemokraternas förslag. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde de två förslagen mot varandra och fann att 

nämnden antagit förvaltningens förslag. 

 
Reservation 

Vice ordförande Mia Päärni m.fl. (S), ledamoten Birgitta Hald-

Svensson m.fl. (MP) och tjänstgörande ersättare Leo Ahmed (V) 

reserverade sig mot nämndens beslut till förmån för eget förslag enligt 

följande. 
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Förslag till beslut 

- Att tillstyrka motionen 

- Att därutöver anföra 

Vi Socialdemokrater anser att motionen berör en mycket viktig fråga. 

I tidigare skrivelser, (senast förslag till beslut) i, Underlag för budget 

2014 med inriktning 2015 och 2016 har vi föreslagit att staden i 

likhet med äldreboendeplanen tar fram en övergripande plan för hela 

staden rörande omsorgslägenheter enligt SoL och LSS. En sådan plan 

skulle underlätta för stadsdelsnämnderna och staden centralt att få en 

helhetsbild av behov och efterfrågan och därifrån planera för 

byggnation av omsorgslägenheter 

 

Stockholms stad måste - tillsammans med privata byggherrar och 

kommunala bostadsbolag - se till att vi får tillräckligt många 

gruppbostäder. I anslutning till dem ska det också finnas lokaler för 

daglig verksamhet och träfflokaler. Förvaltningen påpekar detta i 

olika sammanhang och vi vill med eftertryck understryka behovet av 

gruppbostäder och servicelägenheter. 

Det är bra att det i förvaltningens uppdrag ingår bland annat att 

bevaka behovet av den typ av anpassande bostäder som, enligt 

socialtjänstlagen (SoL och lagen om stöd och service till vissa 

funktionshindrade (LSS), ska uppföras vid all nyproduktion av 

bostäder. Men då krävs det att produktionen av nya bostäder kommer 

igång i ökad omfattning. Stockholms stads politiker måste ta sitt 

ansvar. 

”En egen god bostad är ett grundläggande livsvillkor för varje 

människa. De som behöver stöd i sitt boende ska kunna få det där de 

bor.” (Citat ur Delaktighet, tillgänglighet och bemötande i 

Stockholms stad, ett handlingsprogram för HSO Stockholms stad) 
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§ 15   

Yttrande över revisionsrapport om avvikelsehantering inom 
äldreomsomsorgen 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens svar på 

revisionsrapporten angående avvikelsehantering inom 

äldreomsorgen. 

2. Omedelbar justering. 
 

Ärendet 

Stadsrevisionen har granskat avvikelsehanteringen inom 

äldreomsorgen hos äldreförvaltningen samt tre 

stadsdelsförvaltningar, varav Rinkeby-Kista är en. Stadsrevisionen 

har funnit att det finns förbättringsområden inom ledningssystemet 

för kvalitet hos samtliga granskade nämnder. Förbättringar bör ske 

för hur avvikelser identifieras, sammanställs och följs upp, hur 

kvalitetsarbetet dokumenteras och hur enheternas egenkontroll ska 

utformas. Stadsdelsförvaltningen instämmer i de förbättringsområden 

som nämns. Vissa åtgärder måste dock lösas genom samverkan 

mellan stadsdelsförvaltningarna och äldreförvaltningen. 

 
Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 7 maj 2013. Dnr 1.4.1.-126-2013 

 
Förslag till beslut 

Ordföranden Bo Sundin m.fl. (M) yrkade bifall till förvaltningens 

förslag. 

Vice ordförande Mia Päärni m.fl. (S) yrkade bifall till 

socialdemokraternas förslag. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

antagit förvaltningens förslag. 

 
Reservation 

Vice ordförande Mia Päärni m.fl. (S) reserverade sig mot nämndens 

beslut till förmån för eget förslag enligt följande. 

 

Förslag till beslut 

 

1. Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens svar på 

revisionsrapporten angående avvikelsehantering inom äldreomsorgen 



 

RINKEBY-KISTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

23 MAJ 2013 

BLAD 29 

 

  

2. Att särskilt redovisa hur arbetet med befarad underredovisning av 

missförhållanden eller risk för missförhållanden sker inom 

stadsdelen. 

3. Omedelbar justering 

Samt att därutöver anföra 

Med den komplexa uppbyggnad av vård och vårdgivare som 

äldreomsorgen bedrivs ser vi det angeläget att få en regelbunden 

avrapportering av hur arbetet med avvikelsehanteringen fortgår. 

För brukaren är det viktigt att ha en trygghet i att staden har ett 

system som innebär att vi som ansvariga kan garantera den bästa 

omvårdnaden.  

 

Lokalt måste vi fortsätta med att arbeta fram bra rutiner för 

avvikelsehantering. Och det utan att invänta förändringar som är 

beroende av stadens beslut.  

 
Särskilt uttalande 

Ordföranden Bo Sundin m.fl. (M) och tjänstgörande ersättaren Lotta 

Gravenius (FP) anmälde ett särskilt uttalande. 

 

En central del av organisationsutveckling, lärande och förbättring är 

att verksamheten återkommande granskas av såväl interna som 

externa aktörer, ofta konsulter och/eller som i fallet med kommunal 

verksamhet, av stadens revisorer. 

I vår strävan att utveckla en allt bättre verksamhet välkomnar vi alltid 

sådan granskning och uppskattar extra mycket när granskningen 

också innefattar konkreta och konstruktiva förslag på 

förbättringsåtgärder. 

 

Vi konstaterar att det finns utrymme för förbättring inom 

verksamheten, utgår från att förvaltningen arbetar vidare med de 

områden som upp i revisionen - inte minst i samverkan med 

Äldreförvaltningen - och ser fram mot dels en avrapportering av de 

åtgärder som genomförts och dels mot nästa granskning som 

revisorerna genomför. 
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§ 16  

Stockholms stads föreskoleprogram ”Stockholms stads 
förskoleplan – Framtidens förskola” 

Beslut 

Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen. 
 

Ärendet 

Förskoleprogrammet ska tillsammans med skolplanen skapa 

helhetssyn på utbildningssystemet i staden. Nationella styrdokument 

för förskolan har tillsammans med stadens budget varit utgångspunkt 

för förslaget. Förslaget behandlar i huvudsak fyra områden, lärande 

och utveckling, värderingar och trygghet, samverkan samt styrning 

och ledning. Hur barn lär, barns kunskapsutveckling och lärande i 

meningsfulla sammanhang är centrala utgångspunkter i programmet.  

Förvaltningen ställer sig bakom programmet och instämmer i att de 

områden som särskilt betonats som centrala är kvalitativt viktiga 

områden för barns utveckling. Förvaltningen vill särskilt understryka 

vikten av språk och kommunikation som grundläggande 

förutsättningar för lärande. 

 
Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 7 maj 2013. Dnr 1.5.1.-190-2013 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 1 

Ordföranden Bo Sundin m.fl. (M) och tjänstgörande ersättaren Lotta 

Gravenius (FP) anmälde ett särskilt uttalande. 

 

En väl fungerande skola är centralt för utvecklingen av vårt 

gemensamma samhälle och en mycket viktig komponent för en 

lyckad skolgång är en givande start på densamma. Inte minst därför 

välkomnar vi det nya förskoleprogrammet och dess tydliga riktlinjer 

om vad som ska prägla förskolans verksamhet inom Stockholms stad. 

Detta både vad gäller övergripande värderingar men också 

helhetsfokuset vad gäller lärandemöjligheter: att såväl språk, 

matematik, naturvetenskap och teknik som kost, rörelse och hälsa 

lyfts fram i programmet ser vi som mycket positivt. 

 

Vi uppskattar särskilt att både lärande och utveckling ställs i fokus i 

programmet: dels ska barnen lära sig saker och utvecklas som 

personer under sin tid i förskolan men även förskolan som 
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organisation och verksamhet ska utvecklas, som det heter i 

programmet, "både i takt med samhällets utveckling och utifrån 

forskning om barn och deras lärande" (sid 5). Till detta krävs 

naturligtvis ett bra ledarskap, uppföljningsrutiner och -system samt 

övriga aspekter på kvalitetsarbete vilket också tas upp på ett bra sätt i 

programmet. 

 

Vi ser det som viktigt och självklart att förskolan möter alla barn som 

de individer de är och, i de fall det är nödvändigt, tillhandahåller 

extra stöd och/eller utmaningar för de barn som bedöms behöva det. 

Minst lika viktigt är det att förskolan har en fungerande samverkan 

med andra aktörer i samhället; den kanske viktigaste av dessa är 

naturligtvis hemmet men även grundskolan som nästa stadium i 

skolsystemet och, när det ibland kanske behövs, BUP eller 

socialtjänsten. 

 

Avslutningsvis vill vi framföra en synpunkt på en formulering i 

programmet. Att ett interkulturellt förhållningssätt ska genomsyra 

förskolan ser vi som både självklart och positivt men vi tycker dock 

att definitionen av begreppet som ges i noten på sidan 8 kan utökas 

och förtydligas. 

Istället för att förskolan med ett interkulturellt förhållningssätt bara 

"... ser alla språk och kulturella perspektiv som viktiga och arbetar för 

att skapa möten mellan olika kulturer" kan det interkulturella 

förhållningssättet definieras att innefatta också att "...skapa möten 

mellan men också förståelse och respekt för olika kulturer". 

 
Särskilt uttalande 2 

Vice ordförande Mia Päärni m.fl. (S) anmälde ett särskilt uttalande. 

 

Förskoleplanen är ett dokument som när man läser det känns 

ambitiöst. Frågan är snarare hur det efterföljs. Hur värderar man om 

barn med särskilda behov får det stöd de behöver? Vad definieras 

som särskilda behov? När vi träffar personal från våra förskolor får vi 

ofta höra att de har många barn som har särskilda behov men som 

inte klassas på det sättet eftersom de inte har en neuropsykiatrisk 

diagnos. Det kan handla t ex om social problematik. Detta är en 

viktig fråga som man bör uppmärksamma i förskoleplanen. 

 

Förvaltningen lyfter något som de kallar interkulturellt 

förhållningssätt i verksamheten. Det kan säkert vara positivt men för 

att ens diskutera något måste ett sådant begrepp definieras och 

förankras. I en studie som gjordes i Vantör där man säger sig arbeta 

med ett interkulturellt förhållningssätt tolkades det olika av 

personalen. 
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Även språkutvecklingen lyfts som en viktig fråga i förvaltningens 

svar. Vi håller med om att det är en oerhört viktig fråga. Barnen bör 

lära sig både modersmål och svenska eftersom det är grundläggande 

för det fortsatta lärandet. Vi vet att det kommer att vara en nyckel till 

hur barnen tar till sig undervisningen i skolan. För att det ska bli en 

verklighet att barn får samma möjligheter till språkutveckling skulle 

man egentligen behöva koppla det till resurser i förskolan. Det finns 

studier som visar att socialt utsatta barn får höra långt färre ord under 

sina första levnadsår än barn som lever i familjer med föräldrar som 

arbetar och har en stabil situation. Där skulle förskolan kunna 

kompensera genom att ha mindre barngrupper i socioekonomiskt 

utsatta områden. 

 
Särskilt uttalande 3 

Birgitta Hald-Svensson m.fl. (MP) anmälde ett särskilt uttalande. 

 

Allting som står i planen är bra, självklart måste vi jobba med att 

skapa den bästa förskolan vi kan. 

 

Frågan är om det finns budget. Utan en ordentlig budget blir orden 

ihålliga och betydelselösa. Det räcker inte med fina ord om hur det 

borde se ut när verkligheten är långt där ifrån. 

Hur skall personalen kunna jobba med pedagogik när grupperna 

växer och lönerna står stilla. Vill man verkligen satsa på förskolan 

skall man höja personalens löner och minska grupperna. 

 

Några punkter som bör föras in i förskoleprogrammet: 

 

FN:s Barnkonvention borde vara en tydligare utgångspunkt för 

förskoleprogrammet t ex artikel 12 om barns rätt till inflytande och 

delaktighet. Alla barns rätt till utbildning genom förskola, inklusive 

papperslösa eller gömda barn, bör skrivas in i programmet. 

 

Miljöpartiet vill säkra kvaliteten på förskolornas utemiljö och vill ta 

fram ett verktyg som ”lekvärdesfaktor” för att värdera utemiljöerna 

och stimulera till lek och rörelse. 

 

Alla förskolor ska erbjuda omsorgsfullt lagad ekologisk och 

närproducerad mat. 50 % av livsmedlen ska vara ekologiska. 

 

Staden ska erbjuda helg- och nattöppen barnomsorg. Barn med 

nattarbetande föräldrar har behov av en lugn, trygg och ombonad 

miljö i mycket liten skala med välutbildad personal. Rätten till 

barnomsorg är idag starkt begränsad till dagtid vilket särskilt 
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missgynnar ensamstående föräldrar och människor som jobbar 

kvällar och helger. 

 
 

Särskilt uttalande 4 

Tjänstgörande ersättaren Leo Ahmed (V) anmälde ett särskilt 

uttalande. 

 

Förskoleprogrammet har en hel del pedagogiska förtjänster när det 

gäller förskolans eget arbete, men rådande strukturella förutsättningar 

begränsar kraftigt möjligheterna att genomföra programmet.  

 

Den tilltagande segregationen i boendet motverkar den mångfald som 

programmet talar om. En likvärdig förskola lägger grunden för en 

likvärdig skola. Idag står vi allt längre ifrån den visionen eftersom 

kunskapssegregationen tilltar i vår stad.  

 

Vi vill betona att det behövs ett stärkt kulturperspektiv i programmet. 

Kulturen kan bidra till att motverka segregation och ge fler barn 

möjligheter till kulturellt skapande och kulturella upplevelser. Vi vill 

också föra fram att programmet inte räcker till för att stärka den röda 

tråden mellan förskolan och skolan, som ett led i det livslånga 

lärandet. Den klassmässiga och geografiska sortering av barn som 

börjar i förskolan och fortsätter i skolan gör att banden mellan 

förskolan och skolan försvagas. 

 

Hemspråkets betydelse behöver stärkas i förskolan, för att ge barn 

tillgång till flera språk och öka deras kulturella kompetens. Det bör 

framhållas i förskoleprogrammet. Rätten till förskola för papperslösa 

och gömda barn bör också skrivas in. 

 

Vi anser att kvalitetsfaktorer som största gruppstorlek för olika åldrar 

samt personaltäthet bör skrivas in i förskoleprogrammet. Att 

dessutom all skrivning om krav på tillräcklig yta och god pedagogisk 

planering av utemiljön saknas är illavarslande. Konsekvensen av att 

den fysiska planeringen för barnen i vår stad inte ges uppmärksamhet 

eller omsorg kan vi se exempel på i vår stadsdel.  Förskolor helt utan 

uteplats eller nära nog utan sådan har kunnat etableras och ges 

tillstånd att bedriva verksamhet. Givetvis skall en förskoleplan 

garantera att riktlinjer inom ett sådant viktigt kvalitetsområde 

säkerställs. 
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§ 17  

Förskoleenheternas sommarplanering 2013 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 
Ärendet 

Sommaröppna och stängda förskolor under sommarperioden. 

Dnr 4.3.-251-2013 
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§ 18   

Inkomna skrivelser till nämnden från förtroendevalda 

Skrivelse, ”Händelserna i Husby, Mia Päärni m.fl. (S). 

 

Efter överläggning anmälde vice ordförande Mia Päärni (S) en 

ändring av ordalydelsen i skrivelsen. Frågorna på sid 2 av skrivelsen 

ställs förutom till den styrande majoriteten, även till förvaltningen. 
 

Beslut 

Skrivelsen överlämnas till förvaltningen för beredning.  

 

Då skrivelsen också vänder sig till den styrande majoriteten i 

nämnden kommer även Bo Sundin m.fl. (M) att besvara de frågor som 

ställts i skrivelsen. 
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§ 19  

Konferenser och utbildningar 

Inga inbjudningar till relevanta utbildningar hade inkommit. 
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§ 20  

Postlista 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 
Ärendet 

Anmälan av postlista från den 4 april 2013 till och med den 7 maj 

2013. 
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§ 21   

Protokoll från pensionärsrådet 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 
 

Ärendet 

Anmälan av protokoll från lokala pensionärsrådet den 3 april 2013. 
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§ 22  

Protokoll från rådet för funktionshinderfrågor 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 
 

Ärendet 

Anmälan av protokoll från rådet för funktionshinderfrågor den 10 

april 2013. 
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§ 23  

Protokoll från Trygghet i fastigheter och utemiljö/fd 
Brottsförebyggande rådet i Rinkeby-Kista 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 
 

Ärendet 

Anmälan av protokoll från trygghet i fastigheter och utemiljö/fd 

brottsförebyggande rådet i Rinkeby-Kista från den 9 april 2013. 
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§ 24   

Anmälan av delegationsbeslut 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 

Datum Ärende  Beslut Delegat 

2013-05-23 Lista över nyanställda i 

april 2013 

D.nr: 2.8-008-2013 

 Respektive 

verksamhetsområdesche

f 

2013-04-26 Tillsynsärende i fråga om 

åtgärd enligt 20 § 2 stycket 

tobakslagen 

Dnr: 1.3.1.-177-2013 

Att avsluta utredning Kajsa Björnson 

Samordnare Prevention 

2013-04-30 Tillsynsärende i fråga om 

åtgärd enligt 20 § 2 stycket 

tobakslagen 

Dnr 1.3.1.-313-2013 

Att inleda utredning Kajsa Björnson 

Samordnare Prevention 

2013-04-30 Tillsynsärende i fråga om 

åtgärd enligt 20 § 2 stycket 

tobakslagen 

Dnr 1.3.1.-312-2013 

Att inleda utredning  Kajsa Björnson 

Samordnare Prevention 

2013-05-15 Tillsynsärende i fråga om 

åtgärd enligt 20 § 2 stycket 

tobakslagen  

Dnr: 1.3.1.-241-2013 

Att 20 § 2 stycket samt 12 

c § tobakslagen att 

förelägga ägaren till Kista 

Närbutik att till 

förvaltningen inkomma 

med ett underskrivet 

egenkontrollprogram 

senast en vecka efter det 

att ni delgivits beslutet 

Kajsa Björnsson 

Samordnare Prevention 

2013-05-23 Planeringsdag med 

ledningsgruppen omsorg 

med funktionsnedsättning 

samt socialpsykiatri till 

Åbo tur och retur 20-21 

maj 

D.nr: 1.2.1.-006-2013 

Beviljat Olle Johnselius 

Stadsdelsdirektör 

2013-05-13 Dagskryssning med 3 st 

boende, Köpenhamnsgatan 

16 GRB 

Beviljat Olle Johnselius 

Stadsdelsdirektör 

2013-04-19 Yttrande till 

Tillståndsenheten över 

 Dejan Stankovic 

Enhetschef Prevention 
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Datum Ärende  Beslut Delegat 

2013-05-23 Lista över nyanställda i 

april 2013 

D.nr: 2.8-008-2013 

 Respektive 

verksamhetsområdesche

f 

2013-04-26 Tillsynsärende i fråga om 

åtgärd enligt 20 § 2 stycket 

tobakslagen 

Dnr: 1.3.1.-177-2013 

Att avsluta utredning Kajsa Björnson 

Samordnare Prevention 

2013-04-30 Tillsynsärende i fråga om 

åtgärd enligt 20 § 2 stycket 

tobakslagen 

Dnr 1.3.1.-313-2013 

Att inleda utredning Kajsa Björnson 

Samordnare Prevention 

serveringstillstånd 

D.nr: 1.5.2.-279-2013 
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§ 25  

Inkomna skrivelser, rapporter med mera som kommit till 
stadsdelsnämnden eller upprättats inom förvaltningen 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 

1. Cirkulär 13:17 från Sveriges kommuner och landsting, 

Budgetförutsättningar för åren 2013-2016 
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§ 26  

Protokollsutdrag från kommunfullmäktige m.m. i urval 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 

1. Protokollsutdrag från Kommunfullmäktiges sammanträde 

2013-04-08, § 15, Revisionsberättelser över de kommunala 

nämndernas verksamhet för år 2012 jämte 

granskningsrapporter avseende bolagen samt 

revisionsberättelse för kommunalförbund. Prövning av 

fråga om anmärkning och ansvarsfrihet.  

Dokid 12509 

2. Protokollsutdrag från Kommunfullmäktiges sammanträde 

2013-04-08, § 16, Årsredovisning 2012 med uppföljning 

av budget för Stockholms stad, Dokid 12510 

3. Protokollsutdrag från Kommunfullmäktiges sammanträde 

2013-04-08, § 21, Gemensam ingång för ansökan om 

förskoleplats och fördelning av de 30 timmar som barn till 

föräldralediga har rätt att vara i förskolan, Dokid 12511 

4. Protokollsutdrag från Kommunfullmäktiges sammanträde 

2013-04-29, § 17, Policy om EU-politik med påverkan på 

Stockholms och stockholmarna Positionspapper om EU, 

staden och stockholmarna. Dnr: 1.5.1.-773-2011 

5. Protokollsutdrag från Kommunfullmäktiges sammanträde 

2013-04-29, § 19, Nytt IT-program för Stockholms stad. 

Ett program för digital förnyelse 2013-2018. Dnr: 1.5.1.-

665-2012 

6. Protokollsutdrag från Kommunfullmäktiges sammanträde 

2013-04-29, § 22, Idrottspolitiskt program för Stockholms 

stad 2013-2017. Förslag från idrottsnämnden. Dnr: 

1.5.1.378-2012 

7. Protokollsutdrag från Kommunfullmäktiges sammanträde 

2013-04-29, § 20, Trygghets- och säkerhetsprogram för 

Stockholms stad 2013-2016. Dnr: 1.5.1.-297-2012 

8. Protokollsutdrag från Miljöförvaltningens sammanträde 

2013-04-25, § 20, Rapport : Inventering av stränder i 

Stockholms stad 2010. Dokid 12655 

9. Protokollsutdrag från Kommunfullmäktiges sammanträde 

2013-04-08, § 22, Rapportering av ej verkställda beslut 

enligt 4 kap 1 § socialtjänstlagen kvartal 1 2012 och 

kvartal 2 2012, äldreomsorg. Rapportering av ej 

verkställda gynnande beslut enligt 9§ och rapportering 

enligt 28 f lagen om stöd och service till vissa 

funktionshindrade samt 4 kap 1§ socialtjänstlagen. 
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§ 27  

Anmälan av sociala delegationens protokoll 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 
 

Ärendet 

Anmälan av sociala delegationens protokoll från den 24 april 2013, 8 

maj 2013 och 22 maj 2013.  
 


